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Protokół nr 16/2020
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 19 maja 2020 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło się zdalnie za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams
oraz systemu eSesja.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Joanna Hariasz – skarbnik miasta;
3) Zbigniew Romanowicz – sekretarz miasta;
4) Joanna Mazurkiewicz – radca prawny;
5) Gabriela Helbin-Golasz – kierownik Wydziału Ochrony Środowiska

i Rolnictwa;
6) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
7) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
8) Ewa Krahl – dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania;
9) Izabela Migocz – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz p.o. dyrektora

Muzeum Ziemi Kozielskiej;
10)Tomasz Radłowski – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
11)Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury;

Obecność członków komisji - według obecności w systemie eSesja.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecny był radny Jacek Król, który dołączył do
posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.
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Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 15/2020 z dnia 21 kwietnia 2020 r.
4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2019

w zakresie działania komisji.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania z placów

zabaw, urządzeń siłowni zewnętrznych i stref street workout administrowanych
przez Gminę Kędzierzyn-Koźle.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Publicznej Szkoły
Podstawowej nr 6 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Kędzierzynie-Koźlu.

7. Planowana organizacja klas sportowych na rok szkolny 2020/2021.
8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji zaproponował rozszerzenie porządku obrad o pkt 4
„Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Tytułu
Honorowego "Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle":

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki ,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Proponowany porządek obrad po zmianie:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 15/2020 z dnia 21 kwietnia 2020 r.
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Tytułu
Honorowego "Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle".

5. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2019
w zakresie działania komisji.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania z placów
zabaw, urządzeń siłowni zewnętrznych i stref street workout administrowanych
przez Gminę Kędzierzyn-Koźle.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Publicznej Szkoły
Podstawowej nr 6 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Kędzierzynie-Koźlu.

8. Planowana organizacja klas sportowych na rok szkolny 2020/2021.
9. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 15/2020 z dnia 21 kwietnia 2020 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki ,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Tytułu
Honorowego "Zasłużony dla Miasta Kędzierzyn-Koźle".

Sekretarz miasta wyjaśnił, iż w związku z trwającym zakażeniem strona urzędowa
proponuje zminimalizowanie wydatków bieżących m.in. sugeruje się, aby gratyfikację
za uhonorowanie zmniejszyć do 4 tys. zł. Przypomniał, iż w aktualnej uchwale kwota
za uhonorowanie to trzykrotność minimalnego wynagrodzenia. Dodał, iż autorzy
obowiązującej uchwały z 2014 r. nie przewidzieli, iż minimalna krajowa będzie
znacząco rosła w kolejnych latach. W 2014 roku minimalna krajowa wynosiła 1600 zł.
W projekcie uchwały sugeruje się również ograniczenie liczby nadawanych tytułów w
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ciągu roku z pięciu tytułów na dwa tytuły. W 2018 roku przyznano dwa tytuły, a w
2019 roku nadano jeden tytuł.

Michał Nowak wniósł o zwiększenie liczby nadawania tytułów do trzech, ponieważ
może się okazać, że w jednym roku radni uznają, iż nie ma potrzeby nadania tytułu, a
w kolejnym może być potrzeba na np. trzy tytuły. Radny wniósł także, aby w § 1 pkt 6
czasownik „nadawany” zamienić na „nadany”.

Katarzyna Dysarz uważa, że nadanie tytułu mieszkańcowi jest ważnym wydarzeniem,
więc kwota za nadanie nie jest najistotniejsza.

Ireneusz Wiśniewski podzielił się swoją opinią, iż tytuł ma charakter prestiżowy,
dlatego powinno się go nadawać nie więcej niż dwa razy w ciągu roku.

Hanna Białas poinformowała, iż zgadza się z przewodniczącym rady.

Andrzej Kopacki stwierdził, iż nie ma konieczności zwiększenia liczby do trzech, gdy
w 2018 r. nadano dwa tytuły, a 2019 r. jeden tytuł. Następnie poddał pod głosowanie
wniosek radnego Michała Nowaka o zwiększenie liczby nadawania tytułów do trzech:

Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (1)
Michał Nowak
PRZECIW (5)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki ,
Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Katarzyna Kukolka-Bogocz
NIEOBECNI (1)
Jacek Król
(Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała w systemie wideokonferencyjnym, iż
ma problem techniczny z oddaniem głosu w systemie eSesja, ale jest „za” przyjęciem
wniosku).

Przewodniczący obrad poinformował, iż komisja stosunkiem głosów: „za” - 2,
„przeciw” - 5, nie zaopiniowała pozytywnie wniosku. Następnie Andrzej Kopacki
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poddał pod głosowanie drugi wniosek radnego, aby w § 1 pkt 6 czasownik
„nadawany” zamienić na „nadany”:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki ,
Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Katarzyna Kukolka-Bogocz
NIEOBECNI (1)
Jacek Król
(Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała w systemie wideokonferencyjnym, iż
ma problem techniczny z oddaniem głosu w systemie eSesja, ale jest „za” przyjęciem
wniosku).

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie
(7 głosów ,,za”) zaopiniowała drugi wniosek i poddał pod głosowanie projekt uchwały
wraz z przyjętym wnioskiem:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki ,
Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Katarzyna Kukolka-Bogocz
NIEOBECNI (1)
Jacek Król
(Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała w systemie wideokonferencyjnym, iż
ma problem techniczny z oddaniem głosu w systemie eSesja, ale jest „za” przyjęciem
wniosku).

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały
wraz z wnioskiem.
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Ad 5.
Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2019
w zakresie działania komisji.

Wojciech Jagiełło poinformował, iż Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie
zaopiniowała budżet miasta za rok 2019.

Andrzej Kopacki zapytał, jak kształtuje się zatrudnienie w Muzeum Ziemi Kozielskiej,
czy z aktualnym stanem zatrudnienia można byłoby poszerzyć zakres promujący
dziedzictwo historyczne miasta. Następnie odniósł się do tematu grodu
wczesnosłowiańskiego, którego pozostałości na terenie miasta znajdują się w
nieznanym miejscu. Zasugerował rozważenie poszukiwań badawczych w tym
względzie, aby spróbować odnaleźć gród.

Pani dyrektor Izabela Migocz odpowiedziała, iż jeżeli byłyby to działania, które np.
byłyby prowadzone w formie spotkań, warsztatów inicjujących temat, to w chwili
obecnej jest możliwość zorganizowania tego. Przypomniała, iż były organizowane w
bibliotece publicznej spotkania na temat grodu i zainteresowanie było duże.

Przewodniczący obrad poinformował, iż nie ma chętnych zgłaszających się do
dyskusji i poddał pod głosowanie sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za rok
2019 w zakresie działania komisji.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grażyna Filipowicz
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu miasta za rok 2019 w zakresie działania
komisji.
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Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania z placów
zabaw, urządzeń siłowni zewnętrznych i stref street workout administrowanych
przez Gminę Kędzierzyn-Koźle.

Grażyna Filipowicz przypomniała, iż w ubiegłym roku Komisja Rewizyjna Rady
Miasta przeprowadziła wizję lokalną obiektów sportowych, rekreacyjnych oraz
placów zabaw. Członkowie komisji zauważyli o brakach informacji na tablicach
informacyjnych tj. kto jest gospodarzem obiektu, numer telefonu do gospodarza.
Podziękowała stronie urzędowej za przygotowanie projektu uchwały posiadającego
ww. informacje.

Michał Nowak zaapelował, aby niektóre teksty przekazywać do korekty pracownikowi
urzędu Jarosławowi Jurkowskiemu, który zdobywał duże laury w dziedzinie
ortograficznej. Poprosił o następujące korekty w załączniku nr 1: w pkt 2 zamienić
myślnik na łącznik tj. „rekreacyjno-sportowy”, w pkt 3 powinno być zdanie „Dzieci do
lat 7 mogą przebywać …” słowo „muszą” zamienić na „mogą”, w pkt 4 słowo
„rodzić” zamienić na „rodzic”, w pkt 7 radny uważa, iż zdanie drugie dotyczące
godzin niedozwolonych jest zbędne, a w pierwszym zdaniu podkreślić, że korzystanie
z placu zabaw w danych godzinach jest dozwolone. A także poprosił o następujące
korekty w załączniku nr 2: w pkt 3 brakuje słowa „strefy”, w pkt 6 zamienić słowo
„kontuzję” na liczbę mnogą, a „urazy na zdrowiu” zamienić na „szkody na zdrowiu”,
w pkt 7 słowo „strefach” zamienić na „stref” oraz usunąć przecinek przed słowem
„bądź”, w pkt 8 zdanie drugie jest zbędne, w pkt 10 zdanie powinno brzmieć
„Administrator zastrzega sobie prawo zamknięcia terenu urządzeń siłowni
zewnętrznych oraz stref street workout…”, w pkt 12 „urządzenia zabawowe” oraz „na
placu zabaw” poprawić na „urządzenia siłowni zewnętrznych i stref street workout”
oraz „na terenie siłowni zewnętrznych i stref street workout”.

Katarzyna Dysarz przypomniała, iż po przeprowadzeniu wizji lokalnej członków
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta o której wspomniała radna Grażyna Filipowicz
stwierdzono, iż w regulaminie powinien być podany numer administratora.

Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała, iż jest za tym, aby zostawić zapis o
niedozwolonych godzinach, aby dla mieszkańców było to jasne. Radna również
stwierdziła, że w załączniku nr 1 pkt 3 powinno zostać słowo „muszą”, a nie jak radny
zaproponował „mogą”.
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Michał Nowak poprosił, aby większość oczywistych dla strony urzędowej poprawek
przekazać autopoprawką przed sesją rady.

Przewodniczący obrad Andrzej Kopacki zwrócił uwagę, iż administratorzy
wymienionych obiektów w regulaminach są różni, w związku z tym zapytał dyrektora
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji oraz kierownik Wydziału Ochrony Środowiska
i Rolnictwa, czy widzą jakieś przeciwskazania, aby numery się pojawiły na tablicach
informacyjnych.

Kierownik Gabriela Helbin-Golasz odpowiedziała, iż place zabaw są dozwolone do
godz. 22:00, a pracownicy urzędu pracują do godz. 15:30, dlatego postanowiono, iż
poda się numer straży miejskiej, która pracuje również po godz. 15:30.

Andrzej Kopacki przypuszcza, iż jeżeli w regulaminie będzie informacja, że
administratorem jest urząd miasta to mieszkańcy nie będą dzwonili późnym
popołudniem.

Dyrektor Tomasz Radłowski odpowiedział, iż większość obiektów o których mowa w
projekcie uchwały do obiekty administrowane przez urząd miasta, a nie przez MOSiR.

Katarzyna Dysarz zaproponowała, aby pod tablicą informacyjną z regulaminem dodać
tabliczkę z informacją kto jest administratorem i podać numer z informacją w jakich
godzinach można dzwonić.

Andrzej Kopacki powiedział, iż dodatkowa tabliczka generuje dodatkowy koszt oraz
dodatkową pracę. Poinformował, iż stoi na stanowisku, aby informacje o
administratorze były podane w regulaminie. Następnie poinformował, iż nie ma więcej
osób zgłaszających się do dyskusji. Członkowie komisji będą oczekiwać na
autopoprawkę, która zostanie przegłosowana na posiedzeniu sesyjnym. Następnie
przewodniczący komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki,
Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Katarzyna Kukolka-Bogocz
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NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Publicznej Szkoły
Podstawowej nr 6 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Kędzierzynie-Koźlu.

Wojciech Jagiełło zwrócił uwagę, iż projekt uchwały powstał, ponieważ prokurator
pozytywnie zaopiniował zamiar przekształcenia.

Grażyna Filipowicz zapytała o budynek przy ul. Stalmacha, czy będzie sprzedany, czy
wydzierżawiony, a może gmina utworzy w nim dom pomocy społecznej dla seniorów
z chorobami otępiennymi lub zakład opieki leczniczej dla samotnym, schorowanych
seniorów.

Zastępca prezydenta odpowiedział, iż budynek zostanie w zarządzie Szkoły
Podstawowej nr 6. Uważa, że te propozycje to kwestia starostwa, więc trzeba zwrócić
się do nich, ponieważ oni mają obowiązek zapewnić tego typu opiekę. Gdy starostwo
wystąpi do gminy o rozważenie takiej możliwości to strona urzędowa zastanowi się
nad tą propozycją.

Grażyna Filipowicz powiedziała, iż zapytała, aby prezydent wyjaśnił tą kwestię.
Mieszkańcy są niedoinformowani i myślą, że ta sprawa należy w gestii gminy.

Katarzyna Dysarz wyraziła swoje zadowolenie z otrzymanej zgody prokuratury.
Zapytała, jak technicznie będzie to wyglądało.

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że budynek będzie dostępny dla każdego referenta, który
zwróci się z prośbą o wynajęcie obiektu. Dodał, iż referenci związani z edukacją będą
mile widziani. Klasy 1-3, które prowadziły w budynku byłego gimnazjum przy
ul. Stalmacha zajęcia będą przeniesione do obiektu przy ul. 1 Maja. W budynku w
którym znajduje się kuchnia będzie wykorzystywany do celów podnajmowania, w
szczególności podmiotom edukacyjnym oraz do przygotowywania przez ten rok
posiłków, które będą dostarczane do budynku gimnazjum nr 4, gdzie znajduje się
kuchnia cateringowa.
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Katarzyna Dysarz powiedział, iż w budynku przy ul. Stalmacha 20 przy Miejskim
Zakładzie Energetyki Cieplnej znajduje się sporo podmiotów wynajmujących tj. kółko
szachowe, zajęcia z aikido, bushido.

Zastępca prezydenta dodał, iż od 1 lipca rozpocznie się remont, więc przedszkole nr 6
przy ul. Kościuszki zostanie przeniesione do obiektu przy ul. Stalmacha.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, iż dyskusja została
wyczerpana i poddał pod głosowanie projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki ,
Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Katarzyna Kukolka-Bogocz
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 8.
Planowana organizacja klas sportowych na rok szkolny 2020/2021.

Katarzyna Dysarz zapytała, czy są zainteresowani innymi dyscyplinami sportowymi
oprócz tych proponowanych co roku tj. pływanie, siatkówka, badminton, piłka nożna.

Wojciech Jagiełło zwrócił uwagę, iż dyscypliny proponowane co roku posiadają
wykwalifikowanych trenerów, co przyczynia się do sukcesów miasta. Oczywiście
znaleźliby się chętni uczniowie do innych dyscyplin sportowych, ale pozostawiono tą
kwestię klubom sportowym, ponieważ do utworzenia klasy jest potrzebna
odpowiednia grupa tj. co najmniej 20 osobowa.

Katarzyna Dysarz poinformował, iż w mieście brakuje kontynuacji po poziomie
edukacji podstawowej dyscyplin sportowych na wyższym poziomie tj. poziomie
powiatu. Zaapelowała, aby zorganizować spotkanie z komisją powiatu i omówić tą
kwestię.
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Przewodniczący komisji przypomniał, iż komisja powiatu już była zapraszana na
posiedzenie, natomiast nie było chęci powiatu do uczestnictwa, ale oczywiście można
podjąć kolejne próby. Następnie zapytał, czy dużo jest chętnych dzieci do klas
sportowych. Przypomniał, iż w poprzednich latach było mniej zainteresowanych
dzieci.

Wojciech Jagiełło wytłumacz, iż ze względu na brak możliwości przeprowadzenia
testów sportowych dla przyszłych uczniów klas sportowych z powodu koronawirusa.
Nabór będzie dopiero przeprowadzony. Dodał, iż w sytuacji braku odpowiedniej
liczny chętnych uczniów, klasa nie zostanie utworzona.

Jacek Król przypomniał, iż miasto posiada klasę siatkarską na poziomie wyższym.
Zgodził się z wypowiedzią radnej Katarzyny Dysarz, iż należałoby utworzyć na
poziomie wyższym klasy jeszcze innych dyscyplin sportowych. Radny rozumie, iż
utworzenie takich klas to kompetencja powiatu, natomiast miastu zależy na tym, aby
młodzież mogła kontynuować w mieście swoją dyscyplinę ponadpodstawową.

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Tomasz Radłowski poinformował, iż
jako nauczyciel wychowania fizycznego i trenera. Zapytał, czy miasto ma na celu
utworzyć elitę mistrzowską, co jest raczej niemożliwe, ponieważ ze stu osób
trenujących, prawdopodobnie jeden zostaje mistrzem. W ZAS-ie jest tylko jeden
mieszkaniec Kamil Semeniuk zawodnikiem pierwszego składu. Ponadto
poinformował o małej frekwencji uczniów klas sportowych w zawodach, w
szczególności na zawodach tenisa stołowego.

Wojciech Jagiełło zaznaczył, iż nie ma klas sportowych tenisa stołowego, stąd niska
frekwencja na zawodach tenisa. Zwrócił uwagę, iż tworzy się klasy np.
badmintonowe, które zdobywają duże sukcesy. Dodał, iż od nauczyciela zależy to, czy
uczeń będzie uczestniczył w zawodach sportowych.

Przewodniczący obrad oraz dyrektor przypomnieli o braku uczniów z klas sportowych
z miasta w finale. Przewodniczący komisji powiedział, że należy znaleźć powód.
Następnie poinformował, iż nie ma chętnych zgłaszających się do dyskusji i dodał, iż
komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.



12

Ad 9.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Przewodniczący obrad poinformował, iż nie ma chętnych zgłaszających się do
dyskusji i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 10.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 18:10
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


